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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Sikerült megoldást találni arra, hogy a magyar 
állattartók megfelelő áron és mennyiségben le tudják adni a felnevelt állatokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrarszektor.hu portálon megjelent „Hatalmas krízisben a magyar húspiac: hogyan élhetik túl a
termelők a válságot?„ cikk az ismert problémákkal szembesíti az olvasót:

„Hetente  10  ezer  élő  sertés  torlódik  fel  Magyarországon,  a  magyar  termelők  ugyanis  hiába
szerződtek  le  a  hazai  vágóhidakkal,  az  élő  sertés  20  százalékát  egyszerűen  nem  veszik  át  a
feldolgozóüzemek  a  HORECA  leállása  miatt  lecsökkent  kereslet  miatt.  Közben  baromfiból  is
túlkínálat van, a Brazíliából érkező csirkedömpinggel ugyanis nem tudnak mit kezdeni a termelők,
és ha ez nem lenne elegendő a madárinfluenza és a sertéspestis is tizedeli a hazai állományokat. A
szakemberek  szerint  tudatos  fogyasztói  magatartás  kellene  Magyarországon,  emellett  egyes
ágazatokban az importkorlátozás is megoldást jelentene.”

Kérdezem Önt:

Sikerült megoldást találni arra, hogy a magyar állattartók megfelelő áron és mennyiségben le
tudják adni a felnevelt állatokat?

Budapest, 2020. június 24.
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